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دیدگـاه

گفت وگو

  کوتاه 
فارس: علی سامره در حاشیه مراسم قرعه کشی لیگ 
برتر در فصل 23، اظهار داشت: از کریمی بابت زحماتی که 
در استقلال کشید تشکر می کنم. به علی خطیر خوش آمد 
می گویم. او جزو کسانی بود که در این باشگاه کار کرده و 
با مشکلات باشگاه آشناست. هرچند زمان کم و دیر است، 
امیدواریم با توانایی های او، همکاری دوستان وزارت نشین 
و افرادی که برای استقلال تا به حال تصمیم گیری کردند، 
همان طور که قول دادند و خطیر را 48 ساعته منصوب کردند، 
روزهای خوبی را ببینیم. وی افزود: تنها خواهشی که داریم به 
استقلال کمک کنند. ما مدیون و بدهکار این مردم هستیم. در 
برابر این مردم مسئول هستیم و باید جوابگو باشیم. امیدواریم 
این تغییر و تحولات که هرچند دیر و بد موقع بود، اتفاقات 
خوبی را برای آینده استقلال رقم بزند. سرپرست استقلال 
در مورد جلسه با خطیر گفت: مشکلاتی از سال قبل داریم. 
بازیکنان -50 40 درصد بیشتر دریافتی نداشتند. برخی 
بازیکنان باید قراردادشان تمدید شود. باید چند بازیکن به 
تیم اضافه شوند و همه اینها نیاز به زمان دارد. متاسفانه ما 
یک هفته طلایی را از دست دادیم. استارتش خورده شده، 
فکر می کنم امشب یا فردا قرار است جلسه خوبی بین نکونام و 
خطیر برگزار شود و پس از آن خودشان بهتر می توانند جوابگو 
باشند. سامره در خصوص مطرح شدن اسامی مختلف برای 
حضور در تیم استقلال، عنوان کرد: این مسائل را خود خطیر 
بهتر و مسلط تر می تواند توضیح بدهد. او کم و بیش در جریان 
اتفاقات اخیر قرار دارد. به استقلال نا آشنا نیست. جزو بهترین 
گزینه هایی بود که وزارت می توانست انتخاب کند. امیدواریم 

حمایت کنند و اتفاقات خوبی برای استقلال رقم بخورد. 

بیــن المــلل 
 گرت بیل که پس از جام جهانی 2022 قطر به طور 
رسمی به دوران حرفه ای اش پایان داد و کفش هایش را 
آویخت، در مصاحبه ای جدید با نشریه انگلیسی »تایمز« 

درباره دوران حضورش در رئال مادرید سخن گفت. 
بیل 33 ساله در سال 2013 با قراردادی 100 میلیون 
یورویی - که در آن زمان گران ترین انتقال تاریخ فوتبال 
جهان به شمار می رفت - به رئال مادرید پیوست و در 258 
بازی آمار 106 گل زد و 67 پاس گل را از خود برجای گذاست. 
بازیکن پیشین تیم ملی ولز که با کهکشانی ها 15 جام مختلف 
از جمله سه قهرمانی در لالیگا و پنج قهرمانی در لیگ 
قهرمانان اروپا کسب کرد، درباره چرایی پیوستنش به رئال 
مادرید در سال 2013 گفت: می خواستم برای رئال مادرید 
بازی کنم و در آنجا لحظات فوق العاده ای را تجربه کردم اما 
در عین حال لحظات سختی هم وجود داشت که احساس 
می کردم که خیلی تنها هستم. بابت پیوستن به رئال مادرید 
پشیمان نیستم و به نظرم واقعا تصمیم درستی گرفتم که به 
رئال ملحق شدم. من نمی خواستم یک کهکشانی باشم و تنها 
می خواستم برای رئال مادرید بازی کنم و سپس در تاریکی 
ناپدید شوم. بیل همچنین درباره همبازی بودن با کریستیانو 
رونالدو و کریم بنزما که به ترتیب دو گلزن برتر تاریخ باشگاه 
رئال مادرید به شمار می روند، تصریح کرد: یکی از دلایلی که 
به رئال رفتم این بود که با رونالدو و بنزما بازی کنم، اینکه با 
بازیکنانی نظیر مودریچ، آلونسو و تونی کروس همبازی شوم. 
بال پیشین کهکشانی ها تصریح کرد: بازیکنانی که در رئال 
بودند، همگی خوب بودند. می دانم که مردم در مورد رابطه 
من و بازیکنان رئال صحبت می کنند، اما من هرگز مشکلی 
با کسی در این تیم نداشتم. حتی در دوران سخت، اوضاع 
در رختکن تیم خوب بود. واقعا از دوران حضورم در رئال 

لذت بردم. 

انتخابات کشتی طبق اساسنامه  
فدراسیون برگزار می شود

ایسنا: انتخابات ریاست فدراسیون کشتی 
قرار است روز پنج شنبه برگزار شود تا رئیس 4 
سال آینده این فدراسیون با رای اعضای مجمع 
معرفی شود. در سال 13۹6 و در زمان ریاست 
رسول خادم بر فدراسیون کشتی، اساسنامه 
مستقل فدراسیون کشتی بر اساس نظر اتحادیه 
جهانی ابتدا در مجمع فدراسیون کشتی به 

تصویب رسید. 
این اساسنامه سپس در هیات اجرایی کمیته 
ملی المپیک و وزارت ورزش و جوانان مصوب شد 
و در نهایت به تایید اتحادیه جهانی کشتی رسید. 
پس از آن انتخابات ریاست فدراسیون کشتی در 
زمان رسول خادم و همچنین انتخابات 4 سال 
پیش این فدراسیون که به انتخاب علیرضا دبیر 
انجامید، طبق اساسنامه جدید فدراسیون کشتی 
برگزار شد و قرار است انتخابات روز پنج شنبه 
نیز طبق همین اساسنامه که مورد تایید اتحادیه 
جهانی کشتی است و وزارت ورزش نیز آن را تایید 

کرده است، برگزار شود. 

خارج ازمستطیل سبز

 برنامه دربی ها  
در فصل بعد مشخص شد 

دربی دو تیم استقلال و پرسپولیس در هفته 
پنجم برگزار می شود. پس از آغاز قرعه کشی لیگ 
برتر تاریخ دربی پایتخت در لیگ بیست وسوم 
مشخص شد. بر همین اساس دو تیم در هفته 
پنجم به مصاف هم خواهند رفت. پرسپولیس 
در دیدار رفت میزبان در ورزشگاه آزادی میزبان 
استقلال خواهد بود. بازی برگشت دو تیم هم 
هفته بیستم برگزار خواهد شد. همچنین دربی 
تیم های اصفهانی میان سپاهان و ذوب آهن نیز 
در هفته دوم لیگ برتر برگزار خواهد شد. سهیل 
مهدی، رئیس کمیته مسابقات اعلام کرد لیگ 

برتر از روز دوازدهم مرداد ماه کلید می خورد. 

خبـــــر

استقلال وضعیت خوبی ندارد 

از روز اول اگر وزیر ورزش نسبت به مدیریت باشگاه 
استقلال شناخت کاملی داشت و سپس مدیرعامل را 
انتخاب می کرد، دیگر این مشکلات پیش نمی آید. سجادی 
خودش یک فرد ورزشی است که به پیچ و خم های ورزش 
حرفه ای آگاه بوده و می داند یک تیم چطور باید بسته شود، 
اردوی آماده سازی در چه زمانی است و چگونه تیم وارد 
مسابقات می شود. از او بعید بود فردی را به صندلی مدیریت 
استقلال برساند که کار مثبتی انجام نداد و نهایتاً استعفا 
کرد. از سجادی تعجب می کنم، افرادی را وارد عرصه ورزش 
می کند که در بدترین شرایط جا زده و استعفا می دهند. 
استقلال وضعیت خوبی ندارد، امروز هم که مدیرعامل 
را انتخاب کردند باز دیر است، چون زمان کافی وجود 
ندارد. نباید جذب یک بازیکن همه دغدغه باشگاه باشد، 
چون 25 بازیکن، سرمربی، کادر فنی و دیگر اعضا در تیم 
فوتبال استقلال حاضر هستند. چرا کریمی برای گرفتن 
یک دروازه بان چند روز مهم را در فصل نقل و انتقالات 
تلف کرد؟ از اول هم مشخص بود که بیرانوند برای گرفتن 
طلبش از پرسپولیس و بالا بردن رقم قراردادش دست به این 
بازارگرمی زده است. نباید حجت کریمی وارد بازی بیرانوند 
می شد. الان برای باشگاه غذا هم نمی شود خرید، چه برسد 
بازیکن. کدام مدیر می خواهد در این روز هایی که اکثر 
بازیکنان تاپ و درجه یک فوتبال ایران جذب تیم های دیگر 
شده اند، برای تیم بازیکن مورد نظر کادر فنی و جواد نکونام را 
بگیرد؟ همچنین باشگاه مدیر ندارد تا قرادادها را امضا کند. 
سازمان خصوصی سازی وارد جریانات مالی و اقتصادی دو 
باشگاه پرسپولیس و استقلال شد و وظیفه داشت تا جلوی 
ریخت و پاش اقتصادی مدیران را بگیرد. به طور حتم در 
این زمینه نیز خصوصی سازی نظارت خوبی روی عملکرد 
مالی این دو باشگاه داشت و شفاف سازی هم کرد، ولی در 
موقعیت مناسبی دست به این کار نزد و حواشی زیادی برای 
تیم استقلال ایجاد کرد. هواداران استقلال هم حق دارند که 
بگویند که سازمان خصوصی سازی باید پاسخگوی نابسامانی 
باشگاه استقلال باشد. به نظر من باید سازمان خصوصی سازی 
می گذاشت فصل لیگ برتر و مسابقات فوتبال به اتمام برسد 

و سپس دست به شفاف سازی می زد. 

مرتضی کرمانی مقدم پیشکسوت فوتبال و 
باشگاه پرسپولیس در خصوص عملکرد این 
باشگاه در فصل نقل و انتقالات صحبت کرد. 

 نقل و انتقالات حاشیه های زیادی دارد!
 تا موقعی که فصل نقل و انتقالات تمام 
نشود حواشی پیرامون رفتن بازیکنان به 
تیم های مختلف ادامه دارد. در یکی از همین 
موارد چند روزی همه سرگرم علیرضا بیرانوند 
بودند که به چه تیمی خواهد رفت، نهایتاً همه 

چیز تغییر کرد و او در پرسپولیس ماند. 
   به نظر شما پرسپولیس باید در چه 

خطوطی بازیکن جذب کند؟
تا الان هم پرسپولیس شهاب زاهدی را 
در خط حمله و مسعود ریگی را در میانه 
میدان به خدمت گرفته  است، ولی باید در 
پست هافبک نفوذی و یک بازیکن بازی ساز 
به تیم اضافه شوند. سعید عزت اللهی بازیکن 
رو به جلویی است و می تواند به درد تیم 
بخورد. پرسپولیس در کناره ها هم مشکل 
دارد که قطعاً یحیی گل محمدی به فکر 
پوشش و رفع ایراد در این نقطه هم خواهد 
بود. پرسپولیس امسال در سه جام )لیگ 
برتر، لیگ قهرمانان آسیا و جام حذفی( 
شرکت می کند و باید تیم قدرتمندی را 
راهی این مسابقات کند تا نتیجه بگیرد. 
بر همین اساس باید ابتدا بازیکنان فصل 
قبل حفظ و بازیکنان درخواستی کادر فنی 
جذب شوند. همچنین هر تیمی که قرار 
است در لیگ قهرمانان شرکت کند باید 7 
بازیکن خارجی بگیرد و پرسپولیس هم باید 
بهترین بازیکنان خارجی را جذب کند تا از 

حریفانش عقب نماند. 
   در خصوص جذب بازیکن خارجی 

برای پرسپولیس چه نظری دارید؟
 با وضعیت کنونی قیمت دلار، پرسپولیس 
کار سختی برای جذب بازیکن باکیفیت 
خارجی خواهد داشت. پرسپولیس نماینده 
ایران در لیگ قهرمانان آسیاست و هر 
باشگاهی می تواند 7 بازیکن خارجی بگیرد 
و به طور حتم با این وضعیت کشورمان، باید 
دولت به کمک نماینده فوتبال ایران بیایید تا 
در رقابت های آسیایی عملکرد شایسته ای 
داشته باشد، وگرنه مجبور است امسال هم از 

نفرات داخلی استفاده کند. 
   در خصوص وضعیت قانون سقف 

بودجه باشگاه ها نظر شما چیست؟
تعیین  را  قوانینی  فوتبال  فدراسیون 
ندارد. قبلا  می کند که ضمانت اجرایی 
سقف  قانون  این  هم  دیگر  بار  چندین 
قرارداد ها را امتحان کردند، ولی هیچگاه 
جواب نداد. هیچ کدام از باشگاه ها این قوانین 
من درآوردی را رعایت نمی کنند. به خاطر 
اینکه بتوانند بازیکن مدنظرشان را جذب 
کنند و قهرمان لیگ شوند، پول بیشتری 
به بازیکنان می دهند. اگر قرار باشد قانون 
درست اجرا شود و در حد حرف نباشد باید 
نظارت روی باشگاه ها باشد، چون مسئولین 
باشگاه ها پس از گذشت این همه سال راه های 
فرار از قانون را به خوبی بلد هستند و کسی 

جلودارشان نیست. 

صادق ورمزیار 
کارشناس فوتبال 

کرمانی مقدم:
نقل و انتقالات 

همیشه با حاشیه 
همراه است 

درودگر: ورزشگاه آزادی میزبان نساجی در آسیا خواهد بود 
صادق درودگر پیش از شروع مراسم 
آخرین  درباره  برتر،  لیگ  قرعه کشی 
وضعیت آمادگی نساجی اظهار داشت: طبق 
برنامه ریزی که برای اردوی ترکیه داشتیم، دو 
بازی تدارکاتی تا به این لحظه پیش بینی شده 
است و اگر بازی سوم مان را هم بتوانیم قطعی 
کنیم به ترکیه می رویم و اگر قطعی نشود به 
ترکیه نخواهیم رفت. وی ادامه داد: سعی 
کردیم نساجی را خیلی اقتصادی و با برنامه 
ببندیم. کادر فنی و بازیکنان به شدت و جدی 
کار می کنند. ما به هواداران نساجی این قول 
را می دهیم که با قدرت در لیگ برتر و لیگ 
قهرمانان آسیا شرکت و از مقام گذشته مان در 

جام حذفی هم دفاع خواهیم کرد. مدیرعامل 
باشگاه نساجی در واکنش به اینکه بازیکن 
خارجی این تیم قراردادش را فسخ کرد و 
آیا بازیکن خارجی جدیدی جذب نساجی 
خواهد شد، تصریح کرد: دو بازیکن خارجی 
به خدمت می گیریم. یکی از آنها سه شنبه به 
ایران می آید و بازیکن دوم هفته آینده به ایران 
خواهد آمد. درودگر در پاسخ به این سؤال که 
»با فرشید اسماعیلی مذاکره کرده اید؟«، 
گفت: بله با این بازیکن مذاکراتی داشتیم و 
امیدواریم که این مذاکرات به سرانجام برسد، 
چون اسماعیلی بازیکن بسیار باکیفیتی است 
و به درد نساجی می خورد. امیدواریم در 

چارچوبی که داریم بتوانیم این بازیکن را به 
خدمت بگیریم. « ابراهیم شکوری قائم مقام 
باشگاه پیکان اعلام کرد که هزینه این باشگاه 
50 میلیارد تومان است. هزینه های نساجی 
برای فصل پیش رو چقدر خواهد بود؟«، 
وی در پاسخ به این پرسش هم یادآور شد: 
تمام هزینه های ما اگر اشتباه نکنم تقریباً 
سه برابر این عدد است و تمام هزینه های 
ما از کادر فنی، بازیکن، هتل، سفر، لباس 
و... حدود 150 میلیارد تومان خواهد بود. 
مدیرعامل نساجی در پاسخ به این سؤال 
که با توجه به سابقه اش در سازمان لیگ، 
فکر می کند از درآمدهایی که در سازمان 

لیگ وجود دارد باشگاه ها چقدر توانسته اند 
به حق شان برسند، تأکید کرد: تقریبا پنج 
درصد از حق شان را توانستند بگیرند. باید 
شرایط به گونه ای شود که حق پخش، کپی 
رایت و تبلیغات مؤثر و یکپارچه باشد. از همه 
مهم تر اینکه مجلس شورای اسلامی نسبت 
به تسهیل حق پخش اقدام کند. درودگر 
راجع به محل برگزاری دیدارهای این تیم 
در لیگ قهرمانان آسیا نیز خاطرنشان کرد: 
میزبانی ما در آسیا در ورزشگاه آزادی خواهد 
بود، امروز هم قرارداد آن منعقد شد، اما 
بازی های لیگ مان را در ورزشگاه وطنی 

برگزار می کنیم. 

بهزاد داداش زاده پیشکسوت باشگاه پرسپولیس در خصوص 
اتفاقاتی که در چند وقت اخیر برای علیرضا بیرانوند و این باشگاه 

رخ داد صحبت های جالبی مطرح کرد. 
 فسخ قرارداد 

بهزاد داداش زاده در گفت وگو با فارس، در خصوص حواشی به 
وجود آمده بعد از فسخ قرارداد علیرضا بیرانوند با پرسپولیس و 
مذاکراتش با استقلال اظهار داشت: فوتبال ما 12 سالی بود که 
شو و نمایشی نداشت و بیرانوند این نمایش را به زیبایی اجرا کرد. 
به نظر من هیچ کسی بهتر از خود آدم نمی داند چه گذشته ای 
داشته و الان کجاست. خیلی از فوتبالی ها از خانواده های فقیر و 
کم درآمد جامعه بودند اما به لطف خدا و با فوتبال الان وضعیت 
زندگی خوبی دارند. خیلی از بازیکنان هستند که ارزش و 
اقعی شان 100 میلیون تومان است اما قرارداد چند میلیاردی 
می بندند. به نظر من بیرانوند با این رفتارها اشتباه بزرگی انجام 

داد اما اشتباه بزرگ تر را رضا درویش کرد. 
 مدیرعامل 

وی ادامه داد: هر تیمی که قهرمان می شود وظیفه مدیرعامل 
باشگاه این است که پاداش ها و مبلغ قرارداد را تا ریال آخر 
بپردازد و به نظر من بیرانوند هم چیز زیادی نمی خواست، چراکه 

او خواهان گرفتن حق و قراردادش بود. در هر خانواده ای از این 
اختلاف نظرها پیش می آید اما مشکل اصلی اینجا بود که نباید 
این اختلافات به بیرون درز می کرد که البته این اتفاق افتاد. به 
نظر من هر تیمی در نقل و انتقالات به دنبال این است تا بهترین 
بازیکنان را بگیرد و استقلال هم با گرفتن بیرانوند می خواست 
پرسپولیس تضعیف شود که این اتفاق رخ نداد. موضوعی که 
در این بین وجود دارد این است که آبی که ریخته شده جمع 
نخواهد شد و بیرانوند هم با این کارها پل های پشت سرش را 
خراب کرد و او کار سختی امسال خواهد داشت. اگر بیرانوند 
امسال عملکرد خوبی نداشته باشد یا گل بد بخورد، باید انتظار 
هر اتفاقی را از سمت هواداران داشته باشد و امیدوارم که بتواند 

با این فشارها کنار بیاید. 
 نقل و انتقالات 

پیشکسوت باشگاه پرسپولیس درباره یارگیری این باشگاه در 
فصل نقل و انتقالات گفت: با جدایی کمال کامیابی نیا و سیامک 
نعمتی پرسپولیس باید جایگزین خوبی برای آنها بگیرد. در حال 
حاضر پرسپولیس نیازمند جذب یک دروازه بان، یک دفاع چپ 
و یک مهاجم است. پرسپولیس باید در سه جام بجنگد و در این 
راه مطمئنا محرومیت ها و مصدومیت هایی هم به وجود می آید 
و به همین خاطر باید تیم خوبی بسته شود، چون در این شرایط 

هیچ بازیکنی ضمانت فیکس بودن ندارد. هواداران امسال از 
پرسپولیس فقط موفقیت در آسیا را می خواهند و چیزی جز این 
آنها را راضی نخواهد کرد. بازیکنانی که به پرسپولیس می آیند 
باید قبل از هر چیز عاشق این پیراهن باشند و بعد به مسائل مالی 
فکر کنند. چند روز پیش جمشید شاه محمدی مطلب جالبی 
در اینترنت منتشر کرد؛ او عکسی از پرسپولیسی که ما در آن 
بازی می کردیم را گذاشته بود و نوشته بود این پرسپولیس با 
30 میلیون تومان جمع شده بود و اگر امروز می خواستیم آنها 
را جمع کنیم چقدر باید پول می دادیم؟! به هر حال فوتبال 

حرفه ای شده و شرایط هم تغییر کرده است. 
 پیش بینی 

داداش زاده در خصوص اینکه پیش بینی اش از پرسپولیس 
در فصل آینده چه خواهد بود تصریح کرد: قضاوت و پیش بینی 
کردن از حالا کار سختی است و زمانی می توانم به این سؤال 
پاسخ دهم که سوت اولین بازی زده شود، چراکه مشخص نیست 
با تغییر و تحولات که همیشه صورت می گیرد چه اتفاقاتی رخ 
خواهد داد. در فوتبال ایران چیزی قابل پیش بینی نیست و 
نمی توان از الان حرفی زد. باید بپذیریم و واقع بین باشیم که 
فوتبال ما از آسیا خیلی عقب است و این مسئله کار ما را سخت 

می کند. 

تونی کروس با انتشار عکسی 
از خود در اینستاگرام، پیامی 
روشن برای کیلیان امباپه 
فرستاد. کودک خردسال، 
پیراهن سفید رنگ )احتمالا 
رئال( شماره هفت کیلیان 
امباپه را بر تن داشت. پیامی 
روشن از کروس برای ستاره 
فرانسوی که همین تابستان 
منتظر او در رئال مادرید است. 

یوری تیمبر برای خداحافظی 
با هم تیمی های خود در 
آژاکس به هلند برگشت. 
او بعد از توافق با سران 
باشگاه آرسنال روز جمعه 
در تست های پزشکی این 
باشگاه حضور پیدا کرد و به 
زودی به عنوان دومین خرید 
تابستانی توپچی ها معرفی 

خواهد شد. 

مارکوس رشفورد، ستاره 
منچستریونایتد، در انتشار 
پیام خداحافظی با داوید دخیا 
اشتباه عجیبی را مرتکب 
ش  د خو د  ر شفو ر  . شد
وقتی برای نوشتن این متن 
نگذاشته بود و احتمالا تیمی 
که برای مدیریت شبکه های 
اجتماعی او کمکش می کند 

چنین کاری کرده است. 

ت
شــ

س نو
        متن خداحافظی   پیام خداحافظیعک

کار بیرانوند و پرسپولیس در فصل جدید فوتبال بسیار سخت است داداش زاده: 

آرمان ملی: موضوع کمک داور ویدئویی و استفاده از آن در 
فوتبال ایران موضوع مشترک وزیر ورزش و فدراسیون نشین ها بود. 

 وزیر ورزش
حمید سجادی وزیر ورزش درباره استفاده از VAR در فوتبال 
ایران گفت: زحمت این موضوع را به تاج دادم. او اقدامات خوبی 
کرده و به نتایج خوبی هم رسیده اند. به من قول های خوبی هم 
 VAR داده اند. ظاهراً در فصلی که پیش رو داریم، قرار است از
استفاده کنند، البته اگر مجدداً به مشکل برنخوریم. به من 
چیزی راجع به تحریم ها نگفته اند. VAR در دنیا زیاد است و 
شرکت های مختلفی هستند که این فناوری را دارند و می سازند. 
ما هم شرکت های دانش بنیان در داخل کشور داریم خیلی راحت 
می توانند راه اندازی و طراحی کنند، مهم این است که فیفا بتواند 
با آن شرکت ها کار و آنها را تأیید کند. می دانم تاج اقداماتی کرده 
و مذاکراتی داشته است. قرار بود VAR در نیم فصل دوم قبلی 
 VAR بیاید. فدراسیون به من گفته که در فصل پیش رو ان شاءا... از
بهره مند خواهیم شد. ما هم هر کمکی از دستمان بربیاید، انجام 
می دهیم. شرکت توسعه هم علاقه مند است که این کار را انجام 
بدهد و البته این کار منابع هم می خواهد، ولی در نهایت کار فنی 
و قرارداد با فدراسیون فوتبال است. وی درباره حضور تماشاگران 
روی سکوهای ورزشگاه آزادی و اینکه مهدی تاج قول داده بود 
دوربین های چهره زن نصب شود و هواداران بر سر صندلی خود 
بنشینند، گفت: در آخرین مذاکرات با فدراسیون به همین نظرات 
مشترک رسیدیم و این اتفاق می افتد. این یک کار تیمی است و 
همه مصمم هستیم که رخ دهد تا هواداران و علاقه مندان نگران 
نباشد که صندلی شان اشغال شود. در واقع به دنبال ایجاد این 

نظم هستیم. 
 تاج

مهدی تاج در مراسم قرعه کشی لیگ برتر فوتبال گفت: انتظار 
فدراسیون فوتبال و سازمان لیگ این است که لیگ امسال، پرُبازده 

و پویا باشد. با قوانین جدیدی که وضع شده، بازیکنان خارجی 
کم کیفیت در لیگ کاهش یافته اند. اگر ضرورتی برای باشگاهی 
ایجاد شد که بازیکن خارجی جذب کند، باید از او در زمین استفاده 
شود. انتظار داریم در لیگ امسال عملکرد خوبی در صدور لژیونرها 
داشته باشیم. در این دو سال صدور لژیونرهای ما صفر بوده 
است. وی با بیان اینکه باشگاه ها باید هزینه های کنترل شده ای 
داشته باشند، اظهار داشت: این موضوع کمک می کند بازی 
جوانمردانه مالی رعایت شود و لیگ بازدهی کافی داشته باشد. 
برخی باشگاه ها 10 برابر سایرین هزینه می کردند که باعث می شد 
برخی تیم ها همیشه بالا یا پایین باشند. لیگ امسال جوان شد و 
تیم ها نمی توانند بیشتر از 1۹ بازیکن بالای 23 سال داشته باشند 
که این موضوع به تیم های ملی کمک می کند. رئیس فدراسیون 
فوتبال با بیان اینکه لیگ برتر زیر نظر سرمربیان تیم های ملی قرار 
دارد، عنوان کرد: امیدوارم اشتباهات تأثیرگذار داوری به حداقل 
برسد. کمیته داوران، تعداد داوران را به میزان یک سوم کاهش 
داد و به 80 داور رساند. فکر می کنم این سالن برای برگزاری 
چنین مراسمی مناسب باشد. گرفتاری های داوری تا حد زیادی 
رفع خواهد شد و امیدوارم VAR امسال در لیگ خودمان داشته 
باشیم. فدراسیون تمام تلاش خود را می کند تا این سیستم از آغاز 
لیگ استفاده شود. تاج درباره ورود سیستم کمک داور ویدئویی 
تصریح کرد: انتظار داشتیم یک نفر از دولت یا سیستم )حاکمیت(، 
موانع ورود VAR را بگوید. آوردن این سیستم و انتقال پول بسیار 
سخت است و مشکلات عدیده ای در این زمینه داریم. فدراسیون 
با کمک فیفا تلاش می کند که این کار انجام شود و VAR یکی 
از ضرورت های اصلی لیگ امسال است. تورنمنت های آسیایی در 
برنامه لیگ دیده شده و امیدوارم کمال همکاری با تیم های ملی 
صورت بگیرد. »یکی از شاخص های ممتاز لیگ بیست وسوم، 
ورود بانوان به ورزشگاه هاست.« وی ضمن بیان این جمله 
خاطرنشان کرد: ورزشگاه های نقش جهان، گل گهر، ذوب آهن 
و فولاد زیرساخت های لازم را دارد. مسئولان ورزشگاه آزادی هم 

به سرعت کار می کنند و امیدواریم این استادیوم هرچه زودتر آماده 
ورود بانوان شود. ان شاءا... لیگ منظمی خواهیم داشت و جلسات 
منظمی در کمیته های انضباطی و اخلاق داشتیم. تلاش می کنیم 
از ابتدا با هر بی انضباطی برخورد و از مناسبات چشم پوشی شود. 

 قنبرزاده 
منصور قنبرزاده پیش از شروع مراسم قرعه کشی لیگ برتر 
فوتبال گفت: به نظرم نسبت به فصول گذشته زودتر وارد کار 
شدیم و حداقل امروز برنامه لیگ را تا پایان نیم فصل مشخص 
خواهیم کرد. توصیه من به سهیل مهدی )مسئول کمیته مسابقات 
سازمان لیگ( این بود که برنامه هفته ها را هم مشخص کنند. ما 
تقریباً برنامه مسابقات تا پایان لیگ را مشخص کردیم و براساس 
تاریخ روزهای بازی های ملی با سرمربی تیم ملی هماهنگ هستیم 
تا وقفه کمتری نسبت به فصل گذشته داشته باشیم. وی در 
واکنش به این موضوع که در فصل پیش رو، جام ملت های آسیا و 
لیگ قهرمانان را هم داریم، گفت: همه این مسابقات در برنامه های 
لیگ مدنظر قرار گرفته است. نایب رئیس فدراسیون فوتبال در 
پاسخ به این سؤال که »ورزشگاه آزادی برای لیگ بیست وسوم 
آماده می شود؟«، تصریح کرد: این موضوع در حوزه مسئولیت من 
نیست. در بحث لیگ قهرمانان آسیا در یک فرصت زمانی ناظران 
AFC برای بررسی می آیند و اگر در آن زمان آماده نباشد، به هر 
حال هر باشگاهی برای آسیا دو ورزشگاه را معرفی کرده است و اگر 
آزادی آماده نباشد از ورزشگاه دومش استفاده می کند. قنبرزاده 
در واکنش به این موضوع که سجادی گفته است »به من اعلام 
کردند VAR برای فصل پیش رو آماده می شود« خاطرنشان کرد: 
درباره VAR به اندازه کافی صحبت شده است. در این خصوص به 
جز تأمین منابع مالی، باتوجه به اینکه ما تحریم هستیم یکسری 
از شرکت ها که دارای این تکنولوژی هستند، شرایط انجام کار در 
کشور ما را ندارند، اما یک اتفاقات خوبی افتاده و رئیس فدراسیون 
تمهیداتی را اندیشیده است، با این وجود تا نهایی نشود صحبتی 

درباره آن نشود بهتر است. 

ادامه مــــــاجراهای


